
PROTOKÓŁ Nr XXI/17
z XXI posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 22 lutego 2017 roku

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w Urzędzie Gminy Mielnik o godz. 900, zakończyła
się o godz. 1320

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcie XXI sesji Rady Gminy Mielnik dokonał Przewodniczący Rady Pan 
Krzysztof Nikitorowicz.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.

Na protokolanta obrad Pan Przewodniczący powołał Panią Joannę Bajenę.

Do punktu 2.

Pan Wójt zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o następujące punkty:

1. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  samorządowego  zakładu  budżetowego  –
Zakład  Gospodarki  Komunalnej  w  Mielniku  z  obowiązku  płaty  nadwyżki  środków
obrotowych do budżetu Gminy Mielnik.

2. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Związkowi  Gmin
Wiejskich Województwa Podlaskiego.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, przyjęła wniosek Pana Wójta w
sprawie  rozszerzenia porządku obrad sesji.

Ustalony porządek obrad brzmi następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Mielnik na rok 2017.
7. Podjęcie uchwały w spawie zwolnienia zakładu budżetowego – Zakład Gospodarki

Komunalnej   w  Mielniku  z  obowiązku  wpłaty  nadwyżki  środków obrotowych do
budżetu Gminy Mielnik.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy
Mielnik na lata 2017 – 2030.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  projektu  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i
gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.

10. Podjęcie uchwały w sprawie o uchyleniu uchwały w sprawie finansowania realizacji
projektu pn. Trylogia Park Historyczny w Mielniku.

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Związkowi  Gmin
Wiejskich Województwa Podlaskiego.
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12. Informacja  o  realizacji  zadań  wynikających  o  utrzymaniu  czystości  i  porządku  w
gminach.

13. Informacja  Wójta  Gminy  z  wykorzystania  funduszy  sołeckich  oraz  realizacji
inwestycji za 2016rok.

14. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi.
15. Sprawozdanie Urzędu Gminy z podjętych działań w celu pozyskania środków 

pozabudżetowych.
16.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania
17. Wolne wnioski.
18. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z XX sesji Rady Gminy jest wyłożony na
sali obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie
przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt Gminy przedstawił informację o pracy między sesjami:

 Poinformował  o częstych sesjach  Rady Gminy Mielnik,  które  zapowiadał  na  sesji
budżetowej, jak również o tym, że w pierwszym półroczu jak i na każdej sesji będą
zmiany w budżecie, ponieważ będą pozyskiwane dodatkowe dochody dla Gminy.

 W najbliższym czasie planujemy budować deptak "Nadbużański Bulwar" w Mielniku,
to jest przedłużenie ulicy Królewskiej do skrzyżowania z ciągiem przedłużenia ulicy
Białej,  chcemy  tam  zainstalować  lampy,  prócz  tego  chcemy  wyłożyć  to  kostką.
Docelowo chcielibyśmy żeby całe przedłużenie ulicy Białej dobrze utwardzić żwirem
bądź destruktem, oraz aby w tym ciągu ustawić lampy.

 Weszliśmy w projekt pod nazwą. "Zamek Jagiellonów w Mielniku i Zamek Sapiehów
w Wysokim - świadkami naszej wspólnej historii", czekamy na pierwszą ocenę, która
będzie do końca  maja.  W między czasie  powołany został  zespół,  który będzie się
zajmował  tematem  Góry  Zamkowej  (Pan  profesor  Jerzy  Uścinowicz-  architekt  z
Politechniki Białostockiej, Pan Grzegorz Śnieżko, Sekretarz, Kierownik Gorochowicz,
Klimaszewska, oraz Pan Wójt Gminy Mielnik jako osoba kierująca zespołem).

 Nasza Gmina uczestniczyła również w Targach w Poznaniu, przedstawicielami Naszej
Gminy była Pani Klimaszewska, Pan Dyrektor, Pan Kierownik Panasiuk, pracownica
GOKSiR Pani Radź.

 Jesteśmy po wstępnych rozmowach odnośnie przedszkola, projektanci pokazali nam
plan.  Przedszkole  będzie  na  placu  wyasfaltowanym,  gdzie  wcześniej  było  boisko.
Przedszkole będzie połączone ze szkołą, gdzie znajdować się kuchnia, stołówka dla
dzieci szkolnych. Na dzień dzisiejszy nie jest zachwiany termin zakończenia budowy
przedszkola.

 Następną ważną sprawą, która się zajmujemy jest miejsce wypoczynkowe w okolicach
cieku Rubinek, obecnie jesteśmy po rozstrzygnięciu wykonawcy na projekt.

 Trwają prace związane z ulicą Królewską, prace projektowe, gdzie rada powiatu ma
się  wypowiedzieć  ostatecznie  co  do  tej  inwestycji.  Rada  powiatu  przygotuje
dokumentacje, gdzie my będziemy dwuetapowo realizować na własny koszt tą ulicę.
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Około półtora tygodnia temu było sprawdzenie kanału burzowego, gdzie okazało się,
że kanał może nadal funkcjonować. Projekt jest możliwy w tym roku, jak i pierwszy
etap prac.

 Zamierzamy  przebudować  drzewostan  na  ulicy  Brzeskiej  i  Królewskiej  stare  lipy,
które stwarzają nierówności na ciągu pieszym, chcemy wszystkie wyciąć, w zamian za
to wprowadzić nowe zasadzenia w pasach zieleni.

 Tak jak ustaliliśmy w  uchwale budżetowej przeznaczyliśmy środki na zakup  rębaka i
zamiatarki dla Zakładu Gospodarki Komunalnej.

 Zajmowaliśmy się sprawą dwóch promów. Wystąpiliśmy do Zarządu Województwa
Podlaskiego o to, żeby wygospodarował środki na przeniesienie promu w Niemirowie
w miejsce gdzie stan wody utrzymuje się wysoko nawet w okresie letnim. Zarząd
odpowiedział,  że  wiedzieli  o  sytuacji  jaka  może wyniknąć,  dlatego są dwa promy
jeden  na  Przedmieściu  i  jeden  w  Niemirowie  i  nie  dołożą  żadnych  środków
finansowych.  Pan  Wójt  poinformował  o  tym,  że  dwa  promy  w  roku  2017  będą
kursowały na warunkach jak do tej pory.

 Została  przeprowadzona  kontrola  z  Zespole  Szkół  w  Mielniku  i  w  zdecydowanej
większości tematy, które poruszył Pan przewodniczący potwierdziły się. Pani dyrektor
dostała 17 zaleceń po kontrolnych. Zgodnie z kodeksem pracy Pani dyrektor została
zmobilizowana do większej dbałości o sprawy szkolne. 

 Sprawy zaplecza  sportowego -  projekt  jest  gotowy,  wystąpiliśmy do konserwatora
zabytków o wyrażenie zgody na przystąpienie do budowy.

 Pan Wójt poinformował, o tym że wystąpił 11 stycznia do Powiatowego Zarządu Dróg
w Siemiatyczach o rozszerzenie porozumienia, żeby Powiat przekazał nam "Walkę z
gołoledzią". Otrzymał odpowiedź, w której Zarząd poprosił o powrócenie do rozmowy
w okresie letnim. 

 Pan Przewodniczący odniósł się do kontroli w szkolę i zarzutów, które są poważne.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta Gminy o jego pracy między
sesjami.

Do punktu 5.

Interpelacja nr Pana Sławomira Leoniuka
Naprawa drogi z Adamowa do Mielnika.

(w zał. na str....................prot.)

Zapytanie Pana Mateusza Bukrewicza
Wniosek o odkrzaczenie Krawczanki i drogi która łączy Werhurnę z Krawczanką.

Zapytanie Pana Kamila Pury 
Odkrzaczenie drogi Osłowo- Maćkowicze

Zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego 
Prośba o powołanie Komisji, która będzie zajmowała się oceną w sprawie odkrzaczenia.



4

Zapytanie Pana Kazimierza Toboty 
Miał być wykonany projekt oświetlenia ulicy Miodowej- czy został zrealizowany?

Zapytanie Pana Andrzeja Wierzby 
1. Czy jest możliwość utwardzenia placu targowego w Mielniku?
2. Remont ulicy Duboisa.

Zapytanie Pana Kamil Adrian Zalewski
Czy jest  możliwość ustawienia znaku na skrzyżowaniu drogi przy Cerkwi w Tokarach do
drogi Koterka- Granica.

Zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
Co ze znakiem w Radziwiłłówce z Grabarki na drogę powiatową Nurzec- Mielnik. Zbliża się
sezon turystyczny.

Zapytanie Pana Przewodniczącego
1. Odkrzaczenie od ulicy Piaskowej do Werhurny.
2. Remont ulicy Piaskowej - Czy SKAŃSKA doprowadzi do używalności drogę, która

została zniszczona po robieniu kanalizacji.

Do punktu 6

Pan Wójt Gminy przedstawił projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Mielnik
na rok 2017.
Poinformował, że SPZOZ Siemiatycze wystąpił o dofinansowanie w wysokości 100,000zł.  

Pan  Przewodniczący poprosił  o  zabranie  głosu  Pana  Dyrektora  SPZOZ   Andrzeja
Szewczuka,  oraz  Pana  dr  n.  med.  Lecha Hackiewicza,  którzy  przedstawili  na  jaki  cel  są
potrzebne środki finansowe.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę nr
XXI/117/17 w sprawie zmian w budżecie gminy  na rok 2017.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 7

Pan Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zwolnienia zakładu budżetowego –
Zakład  Gospodarki  Komunalnej   w  Mielniku  z  obowiązku  wpłaty  nadwyżki  środków
obrotowych do budżetu Gminy Mielnik.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę nr
XXI/118/17 w sprawie zwolnienia zakładu budżetowego – Zakład Gospodarki Komunalnej
w Mielniku z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Mielnik.

(w zał. na str...............prot.)
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Do punktu 8.
Pani  Skarbik  Gminy  przedstawiła projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2017 – 2030.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXI/119/17 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata
2017 – 2030.

(w zał. na str...............prot.)

/po przerwie/

Do punktu 9.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci
szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXI/120/17 w sprawie  projektu  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych i  gimnazjów do
nowego ustroju szkolnego.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 10.

Pan Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie o uchyleniu uchwały w sprawie
finansowania realizacji projektu pn. Trylogia Park Historyczny w Mielniku. 

Pan  Przewodniczący wspomniał  o  kosztach  związanych  z  realizacją  projektu  oraz
wydarzeniu które miało miejsce na żwirowni,  między Osłowem a Mielnikiem, gdzie były
palone gadżety promocyjne związane projektem pn. Trylogia Park Historyczny w Mielniku.

Pani Olga Pogrebniak zapytała co z terenem, który miał być przeznaczony pod budowę 
Parku Historycznego.

Pan Wójt Gminy odpowiedział, że wszystko jest w uzasadnieniu, które przeczytał.

Pan Przewodniczący  w uzasadnieniu odczytał jakie prace i uzgodnienia zostały wykonane
do realizacji projektu "Droga do uzdrowiska"

Pan Wójt Gminy poinformował, o tym że trwają rozmowy z Zarządem Województwa w
sprawie znalezienia środków na odwierty. Również trwają rozmowy w sprawie płacenia bądź
"nie" dla Agencji.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę nr
XXI/121/17 o uchyleniu uchwały w sprawie finansowania realizacji  projektu pn. Trylogia
Park Historyczny w Mielniku. 

(w zał. na str...............prot.)
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Do punktu 11.

Pan Wójt Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy finansowej
Związkowi Gmin Wiejskich  Województwa Podlaskiego.

Pan Sekretarz Gminy poinformował na jaki cel zostaną przeznaczone środki. 

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXI/122/17 w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Związkowi  Gmin  Wiejskich
Województwa Podlaskiego.

(w zał. na str...............prot.)

Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Sylwii Król- Symonowicz, która poinformowała o
szkoleniu  dla  rolników  organizowanym  przez  PZDR  Siemiatycze  oraz  przez  ARiMR
Siemiatycze, które odbędzie się 09.03.2017 w GOKSIR w Mielniku o godzinie 10:00. 

Do punktu 12.

Pan  Sekretarz  Gminy  poinformował  o  realizacji  zadań  wynikających  z  uchwały  o
utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 
Pan  Sekretarz  Gminy  poruszył  temat  świadczenia  usług  przez  zespoły  do  tego  nie
uprawnione,  jeśli  chodzi  o  wywożenia  ścieków,  dotyczy  to  zachodniego  obszaru  naszej
Gminy.  Poinformował,  żeby  korzystać  z  zespołów  do  tego  uprawnionych  czyli  Zakładu
Gospodarki Komunalnej.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 13.

Pan Mateusz Bukrewicz poinformował o wykorzystaniu funduszu sołeckiego w Mielniku  w
120%.  Dwie  największe  zauważalne  rzeczy,  które  zostały  zrealizowane to  plac  zabaw na
Zagórzu,  drugą  zaś  istotną  sprawą  jest  budowa  wiaty  na  przedmieściu  oraz  siłowni
napowietrznej.  Warto  również  wspomnieć  o  Biesiadzie  Mielnickiej,  gdzie  mieliśmy
przeznaczone na to 12tys., gdzie udało się nam zrobić w około 6 tys.

Pan  Wójt  Gminy  poinformował  o  wykorzystaniu  funduszy  sołeckich  oraz  o  realizacji
inwestycji na 2016 rok

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 14.

Pan Przewodniczący poinformował, o tym że wszyscy otrzymali sprawozdanie z realizacji
programu współpracy z organizacjami pozarządowymi.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 15.

Pan  Przewodniczący  poinformował,  o  tym  że  wszyscy  otrzymali  sprawozdanie  Urzędu
Gminy z podjętych działań w celu pozyskania środków pozabudżetowych.

(w zał. na str...............prot.)
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Do punktu 16.

Pan Wójt Gminy poinformował o zmianie pomieszczeń, gdzie pracownicy z niskiego parteru
zostali  przeniesieni  na  górę,  informatyk  oraz  GOPS,  natomiast  jeden  z  pokoi  został
przygotowany  dla  osób  dyżurujących  czyli  radcy  prawnego,  leśniczego,  oraz  Pani  z
doradztwa  rolniczego.  Na  niskim  parterze  znajduje  się  sala  posiedzeń,  serwerownia,
archiwum GOPSU.

Odpowiedź na zapytanie Pana Mateusza Bukrewicza
Jeśli chodzi o odkrzaczanie nie ma problemu, usiądziemy z Panem Dyrektorem ustalimy co i
jak i będziemy powoli to robić.

Odpowiedź na zapytanie Pana Kamila Pury
Droga Osłowo - Maćkowicze to droga powiatowa, w związku z tym wystosuję odpowiednie
pismo do Zarządu Powiatowych Dróg innej możliwości nie ma.

Odpowiedź na zapytanie Pana Sławomira Leoniuka
Również wystosuję odpowiednie pismo, gdyż jest to droga powiatowa 

Odpowiedź na zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Jeśli chodzi o wyznaczenie osoby, która by zajmowała się oceną w związku z odkrzaczaniem,
to taka osoba jest. Pan Kierownik Tomasz Gorochowicz ma pod sobą pracownika, który się
tym zajmie.

Odpowiedź na zapytanie Pana Kamila Adriana Zalewskiego oraz Pani Olgi Pogrebniak 
Od oznakowania dróg jest właściciel drogi nadrzędnej.

Odpowiedź na zapytanie Pana Przewodniczącego
1. Jeśli chodzi o odkrzaczenie to już wiadomo.
2. Natomiast  remont  ulicy  Piaskowej,  w  ramach  gwarancji  wystąpimy  z  nakazem

naprawienia  drogi,  jeśli  nie  zrobią  wykorzystamy zabezpieczenie  i  zlecimy komuś
innemu.

Odpowiedź na zapytanie Pana Andrzeja Wierzby 
1. Na  ulicy  Duboisa  jest  przekładka  wodociągu  ,  mamy  nadzieję,  że  uda  się  nam

przekonać Zarząd Województwa do następnego etapu kanalizacji,  który spełnia jak
najbardziej  wszystkie  warunki  konkursu.  Wszystko  się  przeciąga  ze  względu  na
kanalizację, z którą jesteśmy powiązani.

2. Jeśli  chodzi  plac  targowy  na  parkingu  nie  można  uskuteczniać  handlu.  jesienią  i
wczesną  wiosną  jest  błoto,  latem  kurz.  Zrobić  miejsce  placu  targowego  trzeba,
weźmiemy  wszystko  rozważymy,  i  wybierzemy  konkretny  pomysł  na  realizację
wykonania.

Odpowiedź na zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Jeśli chodzi o projekt oświetleniowy ulicy Miodowej, jest w trakcie roboty jak wszystkie inne.
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Do punktu 17.

Pan  Dyrektor  Tadeusz  Szeweluk podziękował  za  przyznanie  środków,  które  Zakład
Gospodarki  wypracował  w  kwocie  17  tys.  zł.  Poinformował,  że  środki  zostaną  dobrze
wydane. 10 tys.  zostanie  przeznaczone na naprawę i  zabezpieczenie hydrantów dla celów
pożarnictwa, a 7tys zł. na zakup sprzętu do utrzymania zieleni.

Pan Franciszek Hruświcki
Poprosił o odkrzaczanie drogi dojazdowej do pól w Tokarach.

Pan F                W                
Zapytał  Pana Wójta dlaczego udostępnił  jego akta  własności i  akta  Pana P           dla
Pana C                 . Zapytał, kim dla Pana Wójta jest Pan C                .

Pan Wójt Gminy 
Odpowiedział,  że  nie  nastąpiło  naruszenie  ustawy  o  ochronie  danych  osobowych.  Pan
W          uważa inaczej,  często dzwoni do Pana Wójta na prywatny telefon o różnych
porach dnia i nocy, nęka. Jeśli Pan W                uważa, że jego prawa zostały naruszone, niech
zwróci się w tej sprawie do innych organów. 

Pan Sekretarz Gminy 
Starał się wytłumaczyć Panu W            , że nie zostały udostępnione jego dane. Ustawa
o dostępie do informacji publicznej zobowiązuje nas do udzielenie w ciągu 14 dni odpowiedzi
na  wniosek  o  udostępnienie  informacji  publicznej.  Informacja  o  którą  zwrócił  się
wnioskodawca była w naszym posiadaniu i zgodnie z przepisami o dostępie do informacji
publicznej,  udostępnilismy żądane we wniosku informacje.  Sprawa dotyczyła siostry Pana
W      ,  której  pełnomocnikiem  jest  Pan  C     .  W  odpowiedzi
zanonimizowaliśmy wszystkie dane dotyczące Pana W             i drugiej, wymienionej w
odpowiedzi, osoby.

Wyjaśnienia  Pana Wójta i Pana Sekretarza nie przekonały Pana F                 W                   .

Pan Wójt Gminy
Poinformował o ustaleniu terminów zebrań we wsiach.
Prosił o zwracanie uwagi na stosowanie oprysków. Poinformował, że zostanie przygotowane
ogłoszenie  do  wywieszenia  na  tablicach  ogłoszeń  przez  sołtysów  kiedy  i  jak  stosować
opryski.

Do punktu 20.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  XXI  sesji  Rady  Gminy  Pan  Przewodniczący
Rady Podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady

Protokołowała:
Joanna Bajena

Przewodniczący Rady

Krzysztof Nikitorowicz 


